

From: [Martina Chait-Hartwig](#)
To: [Anu Mundahar](#)
Subject: FW: 2025 Ontario Senior of the Year / Prix de la personne âgée de l'année de l'Ontario
Date: Wednesday, April 9, 2025 8:36:20 AM

For agenda please.

Thanks!

Martina

::
Martina Chait-Hartwig, AOMC, Dipl. M.A.
Clerk - Deputy CAO

T: 705 652 8392 x 210 F: 705 652 5044



Instagram: [@dourodummer](#) | **Facebook:** [Douro-Dummer](#)

Stay Informed!

Subscribe to receive updates about Township and Council news: <https://subscribe.dourodummer.ca/subscribe>

From: Ontario Honours And Awards (MCM) <OntarioHonoursAndAwards@ontario.ca>
Sent: Tuesday, April 8, 2025 5:59 PM
Subject: 2025 Ontario Senior of the Year / Prix de la personne âgée de l'année de l'Ontario

**Ministry for Seniors
and Accessibility**

Minister

College Park
777 Bay Street
5th Floor
Toronto ON M7A 1S5

**Ministère des Services aux
aînés et de l'Accessibilité**

Ministre

College Park
777, rue Bay
5e étage
Toronto (Ontario) M7A 1S5



April 2025

Dear Mayor, Reeve and Members of Council:

I am writing to invite you to [nominate](#) an exceptional local senior for the 2025 Ontario Senior of the Year Award.

This award provides each municipality the opportunity to honour one outstanding senior for their contributions to enriching the social, cultural, and civic life of their community.

The deadline for nominations is April 30, 2025.

For more information on how to submit a nomination online, please visit the [Ontario Senior of the Year](#) webpage. Once your nomination is submitted, a personalized certificate with your nominee's name will be sent to you. I encourage you to present this certificate to your nominee in June during Seniors Month.

The Ontario government is proud to celebrate Seniors Month with municipalities across the province. Seniors generously give their time, knowledge and expertise making Ontario the best place in this country to live and work. It is important to take the time to celebrate our older population and acknowledge their invaluable contributions.

If you have any questions regarding the 2025 Ontario Senior of the Year Award, please contact Ontario Honours and Awards at OntarioHonoursAndAwards@ontario.ca.

Thank you for supporting the civic engagement of your local seniors.

Sincerely,

A handwritten signature in black ink that reads "Raymond Cho".

Raymond Cho
Minister for Seniors and Accessibility

**Ministry for Seniors
and Accessibility**

Minister

College Park
777 Bay Street
5th Floor
Toronto ON M7A 1S5

**Ministère des Services aux
aînés et de l'Accessibilité**

Ministre

College Park
777, rue Bay
5e étage
Toronto (Ontario) M7A 1S5



Avril 2025

Monsieur le Maire / Madame la Mairesse, Préfet/Préfète et Membres du Conseil :

Je vous écris pour vous inviter à [soumettre une candidature](#) pour le Prix ontarien de la personne âgée de l'année 2025.

Ce prix donne à chaque municipalité l'occasion d'honorer une personne âgée exceptionnelle de sa localité pour les contributions qu'elle a apportées à l'enrichissement de la vie sociale, culturelle et civique de sa communauté.

La date limite de soumission des candidatures est le 30 avril 2025.

Pour obtenir de plus amples renseignements concernant la façon de soumettre une candidature en ligne, veuillez visiter la page Web du [Prix ontarien de la personne âgée de l'année](#). Une fois que vous aurez soumis une candidature, un certificat personnalisé avec le nom de votre candidat(e) vous sera envoyé. Je vous encourage à le présenter à votre candidat(e) en juin pendant le Mois des aînés.

Le gouvernement de l'Ontario est ravi de célébrer le Mois des aînés avec les municipalités de toute la province. Les personnes âgées ont généreusement donné leur temps, leurs connaissances et leur expertise pour faire de cette province le meilleur endroit au pays où vivre et travailler. Il est important que nous prenions le temps de célébrer nos aînés et leurs précieuses contributions.

Si vous avez des questions au sujet du Prix ontarien de la personne âgée de l'année 2025, veuillez communiquer avec le Secrétariat des distinctions et prix de l'Ontario à l'adresse : OntarioHonoursAndAwards@ontario.ca

Merci d'avance pour votre soutien à l'engagement civique de vos aînés locaux.

Cordialement,

A handwritten signature in black ink that reads 'Raymond Cho'.

Raymond Cho
Ministre des Services aux aînés et de l'Accessibilité